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روایت داغ

توافق الاهلی با 
جانشین برانکو

ســایت کورا عربــی خبر 
داد باشــگاه الاهلــی بــه 
صورت ســری تماس های 
غیرمستقیمی با کریستین 
گروس، سرمربی سوییسی 
ســابقش داشــته تا آماده 
باشد در صورت ادامه نتایج 
ضعیف برانکو ایوانکوویچ، او 

را جانشینش کند.

کالدرون بازیکن 
استقلال را 
نخواست

رضــا کریمــی که از ســوی 
استراماچونی در لیست مازاد 
استقلال قرار گرفته، با کمک 
مدیربرنامه هایش که ایجنت 
جونیور براندائو مهاجم برزیلی 
جدید پرسپولیس است، تمایل 
داشت به این تیم ملحق شود، 
اما با پاســخ منفــی کالدرون 
روبه رو شد. سرمربی آرژانتینی 
سرخپوشــان بعد از تماشای 
فیلم بازی های کریمی اعلام 
کرده این بازیکــن نمی تواند 

کمکی به پرسپولس کند.

ممنوع الخروجی 
پگاه آهنگرانی  

پگاه آهنگرانی کــه این روزها 
مشغول ســاخت یک مستند 
درباره وقایع ســال ۸۸ است از 
ممنوع الخروجــی خود خبر 
داد .    این بازیگر  سینما و تئاتر 
که به عنوان داور قــرار بود در 
جشنواره   »باتومی« گرجستان 
شــرکت کند، متوجه شد که 

ممنوع الخروج شده است.

مهدی هاشمی 
در انفرادی! 

بعد از انتشــار خبر تولید فیلم 
جدیــد کارگــردان تگــزاس 
به نــام انفرادی، خبــر آمد که 
مهدی هاشمی و احمد مهران فر 
بــرای ایفای نقــش در  این اثر 
قرارداد بسته اند. گفته می شود 
فیلمبرداری جدیدترین فیلم  
مســعود اطیابی طی چند روز 

آینده آغاز می شود .

 

روزنامه آبولا پرتغال بعد از هت تریک طارمی در لیگ این کشور به تعریف از مهاجم ایرانی تیم ریوه آ پرداخته 
و اظهارات جدیدی از کی روش درباره او را منتشر کرده است. سرمربی سابق تیم ملی درباره درخشش شاگرد 
سابق خود گفته اســت: »مهدی طارمی بازیکن بزرگی اســت و می تواند در اروپا و پرتغال موفق باشد، چون 
لیاقتش را دارد. شکی نیست که تیم ریوه آ در انتخابش درست عمل کرده، چون او بازیکن فوق العاده ای است. 
من می توانم به این موضوع  و او افتخار کنم و از کارهایی که طارمی در تیم ملی برایم انجام داد، تشــکر کنم.« 

کی روش در ادامه صحبت هایش عنوان کرده که طارمی و دیگر بازیکنان تیم ملی او را »پدر« خطاب می کردند.

طارمی
کیروشرا

واداربهتمجیدکرد

عکس نوشت

در روز درگذشــت داریــوش 
اســدزاده عکســی مربوط به 
شــبکه های  در  پیش  نیم قرن 
اجتماعی دست به دست می شود 
که او را با لباسی متفاوت در فیلم 
»یکه بزن« نشــان می دهد. این 
فیلم در سال 1۳46 جلوی دوربین 

رفته...

مهتاب کرامتی تصویری جذاب از خود در میان مردم کنیا که به پشت صحنه فیلم »فرزند 
چهارم« اختصاص دارد، منتشــر کرد.  کرامتی با انتشار این عکس نوشت: »نوستالژی؛ 

پشت صحنه فیلم فرزند چهارم کشور کنیا«...

علیرضا بیرانوند بعــد از این که 
به عنوان بهتریــن دروازه بان و   
فوتبال ایران در لیگ گذشــته 
رسید،  جوایز این دو افتخار خود 
را هم به ویترین خود اضافه کرد و 
این عکس را از جوایز و مدال های 
مختلفی که در دوران بازیگری به 

دست آورده، منتشر کرد. 

صفحه مشــهور 4۳۳ در پست 
اقدام  اینستاگرام  در  آخر خود 
به معرفی 6۰ بازی تاریخی دنیای 
فوتبال کرد که در بین آنها، دربی 
 ســال۵۲ بین دو تیم استقلال 
و پرســپولیس دیده می شود. 
مســابقه ای که سرخپوشــان 
پایتخت موفق شــدند با 6 گل 
رقیب دیرینه خود را شکســت 

دهند.

تیتربازی

 تفتیان: برای فینال المپیک
 احتیاجی به ماشین ندارم!

یوزپلنگایرانیورویایزیر10ثانیه

شهروند| در روزهایی که ورزش ایران تشنه 
کسب ســهمیه المپیک اســت، حسن تفتیان 
یک رکورد غیرمنتظره را ثبــت کرد و در یکی از 
پربیننده ترین رشته های المپیکی سهمیه ورود 
به توکیو را گرفت. رکورددار دوی ســرعت ایران 
یک بار دیگر رکورد 10.03 ثانیه را تکرار کرد، اما 
همچنان در رویای رسیدن به رکورد زیر 10ثانیه 
است. تفتیان که اردوی خود را تا 20 روز آینده در 
فرانسه برپا خواهد کرد، درباره کسب سهمیه در 
مسابقات حاشیه ای دایموند لیگ به »شهروند« 
می گوید: »در اولین مسابقه ای که می خواستم 
شانســم را برای کسب ســهمیه آزمایش کنم، 
بهتریــن رکــوردم را زدم و ســهمیه را گرفتم. 
یک سال تا المپیک مانده و هنوز خیلی از نفرات 
مطرح دوی سرعت جهان هم نتوانستند سهمیه 
بگیرند، اما من فرصت دارم تا در 10، 11 ماه آینده 
برنامه ریزی درستی داشته باشم. در المپیک قبلی 
تا نیمه نهایی پیش رفتم، اما این بار فقط حضور در 
فینال مرا راضی می کند و باید جزو 8 نفر نهایی 

دوی 100 متر جهان باشم.«
او که برای دومین بار رکــورد 10.03 ثانیه را 
ثبت کرده، می افزاید: »می توانم خیلی بهتر از این 
هم باشم، حتی می توانم به زیر 10ثانیه برسم، اما 
خواهش می کنم یک بار هم شــده امکاناتی که 
من دارم را با کســانی که درحال حاضر در دوی 
100 متر دنیا مدعی هســتند، مقایسه کنید. 
امیدوارم حداقل مربــی، امکانات تمرینی و اردو 
برای من تا المپیک فراهم باشد. هیچ وقت انتظار 
اضافه ای نداشتم و نگفتم ماشین یا خانه آنچنانی 
به من بدهید، فقط می گویم شرایط برای تمرین 
من فراهم کنید.« رکورددار دوی 100 متر ایران 
که به یوزپلنگ ایرانی هم مشهور است، در پایان 
می گویــد: »من بزرگ فکــر می کنم و 
اعتمادبه نفس بالایی هم دارم. همین 
چند مــاه قبل مصدوم بــودم، اما 
برگشتم و بهترین رکورد را ثبت 
کردم. تا الان کارهایی کردم که  

حتی فراتر از توانم بوده است.«
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چه

در چند روز اخیر، انتشار خبر اتومبیل سازی لاکچری محمدرضا گلزار در فضای مجازی سروصدای زیادی کرده و 
این روزها کامنت ها و پست های بامزه زیادی درباره این جدیدترین فعالیت سوپراستار سابق سینمای ایران در فضای 

مجازی دست به دست می شود. 
ماجرا از آن جا آغاز شد که گلزار خبر از کســب وکار جدیدش داد و با پخش ویدیوی یک سری اتومبیل در صفحه 
هفت میلیونی اش عنوان کرد که طراحی کابین این خودروها را خودش انجام داده است: »تولیدی متفاوت از گروه 
طراحان گلزار با پشتوانه ۵۰ساله گروه صنعتى ایران روور که خاص ترین خودروهای تشریفات، دفتر کار سیار همراه 

با اتاق گریم، اتاق پرو، آشپزخانه و اتاق خواب را در اختیار شما قرار می دهد«.
گلزار در تیزر اینستاگرامی اش اعلام کرد که در زمینه سفارشــی کردن خودروها در کنار گروه ایران روور فعالیت 

می کند؛ و نام شرکت را هم رضا روور گذاشته که با حروف اختصاری R&R شناخته می شود. 
این خبر واکنش های زیادی به  همراه داشت:   

 »گلــزار پس از حضور در شــغل های مختلف حالا به صنعت خودرو وارد شــده  اســت. ایــن نمیدونم دنبال
 چی میگرده!«.

 »گلزار ماشین طراحی کرده؟ نمیدونم بخندیم بازم؟«.
 »دریغا اندکی خلاقیت. لوگوی R&R را دیده اید که عینا از شرکت رولز رویس کپی شده ؟«.

 الان این طراحی منحصربه فرد کابین، واسه ماشینای تولید داخل هست؟؟!!! انواع پراید و انواع سمند؟
 »جای خالی تیم های طراحی داخلی خودرو تو کشــور ما احســاس می شــد. امیدوارم که گلزار تو این زمینه

 موفق بشه«.
 »پس از فتح قله های طراحی خارجی خودرو توسط متخصصان ایرانی فقط کمبود طراحی داخلی خودرو احساس 

می شد که خداروشکر با ورود جناب گلزار به این حوزه از مرحله احساس به مرحله مشاهده درحال گذار هستیم«.
 »مرحوم قندچی روحت شاد. نیستی این روزا و عجایبش رو ببینی«.

  طبقه متوسط داره زیرفشار اقتصادی از بین می ره، اون وقت اینا به فکر طراحی چه چیزایی هستند!
  نمیدونم این چرا مهاجرت نمی کنه هیچیش به این مملکت نمی خوره .

 »چرا بره؟ این جا داره پول پارو میکنه«.  
 »گیتار هم می زنه، خوانندگی هم می کنه، والیبال هم بلده، بدنساز و مجری و مدل هم هست، همه هم نیم بند«.

 »ایشون وارد هر حیطه که شده بهش صدمه زده، صنعت اتومبیل هم ادامه شه«.
 »گلزار در عرصه ای دیگر بی استعدادی خود را به نمایش گذاشــت، فقط چه جای بی دروپیکری داریم زندگی 

می کنیم که از همه اینها و در اوج بی استعدادی  میلیارد میلیارد پول درمی آره«.
 »چند میگیری کپی نکنی؟!«.

 مهران مدیری و گلزار مثل اون کلمه های انگلیســی هستن که تودیکشنری واسش ۴۰تا معنی نوشته. بازیگر، 
خواننده، تحلیلگر سیاسی، کارشناس اقتصاد، فعال فرهنگی...«.

 
امیرتوحید فاضل نامی بود که روز گذشته توییت های زیادی درباره او در رسانه ها منتشر شد. دبیر سیاسی یکی از 
سایت های خبری  که به عنوان یکی از خبرنگاران همراه وزیر امور خارجه به سفرهای خارجی رفته بود،  در سوئد از تیم 
جدا شده و درخواست  پناهندگی می دهد. این اتفاق سروصدای زیادی در محافل خبری و اجتماعی به راه انداخت. 

اصلاحاتی ها می گویند او اصولگرا  بوده و اصولگراها درست نقطه مقابل این نظر را دارند.  
  قابل توجه دوستان اصلاح طلب آقای امیرتوحید فاضل جزو ۴۰خبرنگاری بوده که از ظریف حمایت کرده! اون 

موقع خوب اسمش  توی لیست بود. حالا شد آدم بده داستان؟! 
  حالا این آقای خبرنگار اصولگرا بوده باشه یا اصلاح طلب. این خیلی مهمه؟ از هر دو طیف آدما رفتن و پناهنده شدن 

و این هم  یکی دیگه! فقط این که با پول بیت المال بری یه کم عجیبه.
  هنوز کسی نگفته در مورد #امیرتوحید_فاضل زود قضاوت نکنید؟

  یارو تا وقتی ایران بود عکس پروفایلش با ریش ِ بلند بود جوری که قند توی دلِ دلواپسان آب بشه. به محض پناهنده 
شدن عکس  ته ریش خاصی گذاشت .

  ولی واقعا جرأت می خواد با وزیر امور خارجه کشــور بری ســفرهای اروپایی و از تیم جدا بشــی و درخواست
 پناهندگی بدی! 

و تو دل همه این داستان ها چرا این طوری فکر نمی کنیم که چرا اصلا آدما باید برن درخواست پناهندگی بدن؟
 حالا ببین این #امیرتوحید_فاضل چی شــده که هیچ کس نمی خواد اون از حزب اونا باشه. اصلاح طلبا میگن 

اصولگرا بوده و  برعکس! بابا طرف ایرانی بوده! 
  همواره کلی حقیقت و مسائل مهم پشت دعوای اصولگرایی و اصلاح طلبی تو کشور ما نادیده گرفته میشه. داستان 

پناهندگی یک  خبرنگار سیاسی هم همینه. از حقیقت داستان غافل شدیم. 
  ولی من جای ظریف بودم از قدرتم استفاده می کردم و این آقا رو با روابطی که دارم، کاری می کردم دیپورت بشه 

به ایران.

#محمدرضا_گلزار#رضا_ روور
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در هر بار تمرین پناه گیری، در 
محل های امن پناه گیری کنید 

تا انجام این عمل در زمان 
وقوع زلزله، نیاز به صرف وقت 

نداشته باشد.
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شــهروند| در روز و روزگاری کــه 
ســلبریتی ها کمتریــن و کوچکترین 
فعالیت های خیریه شان را در بوق و کرنا 
کرده و بیشترین اســتفاده تبلیغاتی را از 
کارهای خیرخواهانه شــان می برند تازه 
دیروز از طریق توییت یکی از خبرنگاران 
فعال عرصه موســیقی متوجه شدیم که 
محسن چاوشی تاکنون نقش مهمی در 
نجات 32 انسان از حبس و زندان داشته- 

بی این که مانور زیادی روی این موضوع در رسانه ها انجام داده باشد.
ماجرا از آن جا آغاز شد که اعلام شد محسن چاوشی یک بار دیگر با 
راه اندازی یک کمپین مردمی در صفحه اینستاگرامش، مبلغ مورد نیاز 
برای آزادی یک انسان را جمع آوری کرد. این بار ظاهرا نوبت یک جوان 
افغان بوده که مبلغ مورد نیازش برای جلب رضایت که 200 میلیون 
تومان بوده، با کمک کمپینی که محسن چاوشی راه اندازی کرده، جور 

شده و بنابراین از چوبه دار نجات یابد.
این جوان افغانســتانی که ســیدمصطفی نــام دارد، به گزارش 
خبرگزاری شــفقنا افغانستان »۹ ســال قبل، در 16سالگی در یک 
درگیری منجر به قتل متهم شناخته شده و به کانون اصلاح و تربیت 

و سپس زندان منتقل شده و قرار بود که 
اعدام شــود«. اما به گفتــه زینب دانش 
عدالت، یکی از مسئولان کمپین مردمی 
چتر نجات »به لطف خدا و حمایت مردم 
و کمک آقای چاوشــی توانستیم یکبار 
دیگر یک محکوم به اعــدام را آزاد کنیم. 
گروهی که دست به دســت هم دادند تا 
مصطفی آزاد شود، متشــکل از ایرانی ها 
و افغانستانی هایی اســت که در کنار هم 
ایستادند و صادقانه و مخلصانه برای آزادی مصطفی زحمت کشیدند«.

بهمن بابازاده، خبرنگار حوزه موسیقی که روابط نزدیکی با چاوشی 
دارد، می گوید که »سیدمصطفی سی ودومین فرد محکوم به اعدام 
است که با یاری محسن چاوشــی نجات پیدا می کند«. این خواننده 
محبوب که برخلاف بیشتر چهره های شناخته شده بیشتر فعالیت های 
این چنینی اش را در سکوت خبری انجام می دهد، ظاهرا از طرفداران 
خود خواســته بود در کمپیــن آزادی مصطفی شــرکت کنند که 
این مسأله باعث تســریع روند کمپین شد. او هفته گذشته نیز مبلغ 
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 کرده بود.

شهروند| شــواهد و قراین نشان می دهد 
احتمــال اســتفاده از سیســتم کمک داور 
ویدیویــی در فوتبال ایران بــه نزدیک صفر 
رسیده اســت! این درحالی است که مدیران 
فدراســیون زمان زیادی است قول ورود این 

سیستم به فوتبال کشور را داده اند.
در لیگ هجدهــم وقتی بحــران داوری 
اوج گرفت و مســابقات نیم فصــل اول تمام 
شــد، مدیران بــرای کنتــرل اعتراض ها و 

تحول در داوری ها و کم کردن ضریب اشــتباهات، وعــده دادند فناوری 
VAR را از نیم فصل دوم وارد فوتبال کشــور خواهند کرد. البته مشکل 
اصلی در آن مقطع این بود که آقایان مدیر قبل از این که بررسی کنند فیفا 
به راحتی مجوز استفاده از این سیستم در کشورهای مختلف را نمی دهد 
و ایران استانداردهای لازم برای اســتفاده از این سیستم را ندارد،  قول وارد 
کردن این سیستم به لیگ را دادند که درنهایت عملی نشد. البته مذاکراتی 
با شرکت های داخلی که می توانســتند نمونه بومی VAR  را در اختیار 
فدراسیون قرار دهند، انجام شد و در چند بازی چند سیستم مورد آزمایش 
رسمی قرار گرفت، ولی درنهایت گفته شد فیفا تکنولوژی VAR ایرانی را 
تایید نکرده است. به همین ترتیب همه امیدوار شدند این سیستم با شروع 
لیگ نوزدهم بالاخره مورد استفاده قرار بگیرد. مهدی تاج هم در کنفرانس 

خبری خود در خردادماه این وعــده را داد و 
تاکید کرد هر باشگاه باید حدود 60 هزار دلار 
برای نصب و راه اندازی کمک داوری ویدیویی 
در ورزشــگاه خود هزینه کند. با وجود اعلام 
رســمی نفر اول فوتبــال ایران بــاز هم این 

تکنولوژی وارد فوتبال کشور نشد.
در نهایت اما دیروز هدایت ممبینی، رئیس 
کمیته داوران و عضو هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال با صحبت هایی کــه انجام داد، معلوم 
کرد حالا حالاها نباید منتظر ورود VAR به ایران باشیم. این صحبت های 
ممبینی را بخوانید: »این پروژه زمان بر است و به هرحال استارت آن زده شده، 
اما باید مرحله به مرحله کار را جلو ببریم و اگر خیلی خوب کار کنیم، 6 تا 9 ماه 
زمان می برد و بعید می دانم به شروع نیم فصل دوم برسیم.« با در نظر گرفتن 
صحبت های ممبینی اگر فرض بگیریم که لیگ اردیبهشت یا خرداد  سال 
آینده به پایان برسد،  پس باید نتیجه گرفت که در لیگ امسال دیگر خبری 
از VAR نخواهد بود و خیلی بعید است که مدیران بتوانند تکنولوژی مورد 
تایید فیفا را با توجه به شرایط نابسامان باشگاه ها به لیگ بیاورند. در بهترین 
حالت شاید سیستم کمک داوری ویدیویی به مسابقات هفته های آخر برسد 
که این اتفاق هم تقریبا چیزی در حد معجزه اســت. پس ورود رسمی این 

تکنولوژی به فوتبال ایران احتمالا از فصل آینده اتفاق خواهد افتاد.

خیرخواهی چراغ خاموش آقای سوپرمن برای نجات از حبس ۳۲ محکوم

دمتگرمآقایمحسنچاوشی!
تداوم عملی نشدن وعده های فدراسیون 

الVARبهلیگنوزدهمهمنمیرسد!
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ج
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